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To:

platyCc: @rivm.nl]
From: )
Sent: Wed 1/6/2021 1:52:34 PM

Subject: FW: SBOH

Received: Wed 1/6/2021 1:52:38 PM

Beste RIE,

lk heb de vraag m.b.t. de oproep voor Verpleeghuisartsen en AVG artsen bi RE uitgezet. Hij zal hierover contact met jou

opnemen.

Groet

Verzonden: woensdag 6 januari 2021 09:21

Onderwerp: RE: SBOH

Urgentie: Hoog

Beste

Als je me zou kennen kon je weten dat ik altijd voor de simpelste oplassing ga maar ook vor de beste oplossing! De oplossing die

door jullie, zonder overleg, is gekozen is echter onvoldoende doordacht. Lijkt simpel maar is het niet. 3000 artsen die om de 3

maanden van werkplek tussen instellingen veranderen is een volstrekt andere situatie dan mensen die maanden op 1 werkplek

blijven werken. Verder zijn er andere praktische bezwaren tegen de gekozen werkwijze. Hoe zit het met de arbo

verantwoordelijkheid van de SBOH als werkgever , in de gekozen werkwijze delegeer ik, zonder daar met de 100 derden

opleidingsinstellingenafspraken over gemaakt te hebben en zonder enige invloed daar op te kunnen uitoefenen, het vaccinatie

programma uit aan opleidingsinstellingen. Wat doe ik met vragen van werknemers? Hoe los ik die cp en met de vragen van mijn

bedrijfsarts?

lk bel je vanochtend

Met vriendelijke groet,

5.1.2BEl-- van Bestuur

SBCi~

Postbus 19025, 3501 DA Utrecht

website: www.sboh.nl

RE]

Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 16:01

Onderwerp: RE: SBOH

Beste [HEXEN

Wij proberen de lijnen zo ongecompliceerd mogelijk houden met betrekking met de uitnodigingen.
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Bij team uitvoering ligt daarom de voorkeur om de uitnodigingen via de instelling waar een A(N)IO op dat moment werkzaam is te

laten lopen.

Donderdag zal besproken worden of de optie die u schets om de uitnodigingen via de SBOH te laten verlopen een mogelijkheid is.

Met vriendelijke groet,
5.1.2e

Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 12:08

Onderwerp: RE: SBOH

Beste ERE

Zoals we zojuist bespraken stuur ik je een email met onze vragen en zorgen.

De vragen betreffen in eerste instantie onze artsen die werken in verpleeghuizen en AVG instellingen. De SBOH zou ervoor willen

opteren om de die artsen als werkgever zelf uit te nodigen voor een vaccinatie bij de GGD. Kan dat? Zo ja wat is daar voor nodig ik

neem aan dat de beller zich moet identificeren en bijvoorbeeld een unieke code moet overhandigen om een afspraak te kunnen

maken.

Als deze weg een onmogelijke is moet optie twee bewandeld worden. Dat is de route die je in je mail beschrijft. De SBOH moet in

dat geval in overleg met actiz en vgn om hun medewerking te vragen om de artsen die in opleiding zijn of komen uit te nodigen

voor vaccinatie bij de GGD. Een omslachtige en tijdrovende route. Terwijl de telefoon nu roodgloeiend staat met vragen van artsen

hoe het nu geregeld is?

Graag een snelle reactie

5.1.2e

CRP Rad van Bestuur SBOH

van: IEECIINMEER0 minvws.ni>
Verzonden: maandag 4 januari 2021 16:24

Aan: BE @sboh.ni>
Onderwerp: SBOH

Beste IEREEENL
In voorgaande mailing vroeg u naar de 3.000 artsen in opleiding en hoe deze binnen de vaccinatiestrategie passen.

Alle artsen in opleiding binnen een instelling zullen in principe via de werkgever worden uitgenodigd. Als u verdere vragen heeft

kunt u mij contacteren op onderstaand nummer.

Met vriendelijke groet,
51.2e

SELL3:2z2Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Spo

Programmadirectie COVID-19 | Vaccinontwikkeling en innovatieve behandelingen

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
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